



中銀信用卡(國際)有限公司  
BOC Credit Card (International) Ltd.

**有關暫停兌換中國南方航空飛行里數之通知**

由 2020 年 3 月 23 日起，本辦事處之「簽賬得 FUN 獎賞計劃 - 飛行里程計劃」將暫停提供中國南方航空(南航明珠俱樂部)飛行里數兌換之選擇，直至另行通知。屆時客戶將不能以積分兌換中國南方航空(南航明珠俱樂部)之飛行里數。

客戶可繼續選擇以積分兌換其他參與航空公司飛行里程計劃之飛行里數(包括「亞洲萬里通」、中國東方航空(東方萬里行)及中國國際航空(鳳凰知音) (支持兌換澳門航空的機票或提升機位))，或以積分兌換商戶禮券及積 FUN 錢。

詳情可瀏覽 [www.bochk.com/creditcard/macau/chi/promotion/boci\\_prom\\_points.htm](http://www.bochk.com/creditcard/macau/chi/promotion/boci_prom_points.htm)

中銀信用卡(國際)有限公司澳門辦事處  
2020 年 3 月

**Notice of suspension – air mileage redemption of China Southern Airlines**

Please be advised that we will temporarily suspend the air mileage redemption of China Southern Airlines (Sky Pearl Club) from the “Gift Point Rewards Program - Mileage Awards” effective 23 March 2020. After this date, customers will not be able to convert Gift Points into air mileage of China Southern Airlines (Sky Pearl Club).

Rest assured that you can still convert Gift Points into air mileage from our other airline partners, including “Asia Miles”, “Eastern Miles” and “PhoenixMiles (support for Air Macau ticket redemption or class upgrade)”. You can also enjoy other redemption choices, including Gift Vouchers and Instant Rewards.

If you have any enquiries, please call our Customer service Hotline: (853) 8988 9933 to inquire.

BOC Credit Card (International) Ltd. Macau Office  
March, 2020